

PROTOKOLL från föreningsstämma (årsmöte) i Ekeby tomtägareförening den 19 september 2004.

1. Mötet öppnades av ordföranden Herbert Saak.
2. Stämman godkände med kallelsen utsänt förslag till dagordning.
3. Till mötesordförande valdes Herbert Saak.
4. Till mötessekreterare valdes Christina Holmqvist.
5. Till justeringsmän valdes Lennart Melin och Berit Eriksson.
6. Stämman godkände att mötet blivit utlyst i tid.
7. Ordföranden hänvisade till styrelsens verksamhetsberättelse och kassarapport som bifogats kallelsen till årsmötet och hemställde om godkännande. Stämman godkände verksamhetsberättelsen och kassarapporten.
8. Revisionsberättelsen lästes upp av Lena Lindgren som tillstyrkte att ansvarsfrihet lämnas för styrelsen.
9. Stämman beslöt om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna året.
10. Till ledamöter i styrelsen på två år valdes Christina Holmqvist och Mats Andberg.
Till suppleant på ett år valdes Eleonor Ericssäter.
Till kommittéledamöter valdes:
Badviken
Rickard Ericssäter, Christina Stenberg och Lars Östlund
Bryggan
K-G Fransson, Bo Moström och Felix Eriksson
Valborg
Gunnel Moström och Ulf Smith
Midsommar
Catrin Eriksson, Marianne Lindegren, Lena Lindgren och Elisabeth Saak.
11. Till revisorssuppleant för ett år valdes Marianne Lindegren.
12. Medlemsavgiften till föreningen för det kommande året beslöts att halveras, till 150 kronor.
Båtaggift om 100 kronor per tilldelad båtplats samt 100 kronor för varje ytterligare tilldelad båtplats beslöts vara oförändrad.

13. Övriga frågor

Gunnel Moström och Kristina Radestedt som är samordnare för grannsamverkan gav en kort information (bifogas protokollet). Hittills har endast permanentboende berörts men även fritidsboende kan ingå i grannsamverkan. Om intresse för grannsamverkan finns bland de fritidsboende så ska också en kontaktperson utses. Intresserade kan vända sig till Gunnel eller Kristina där också utförligare information finns samlat i en pärm som går bra att låna. För de tomtägare som ingår i grannsamverkan är det viktigt att tala om när man reser bort och när man anlitar hantverkare.

För att göra det lättare att nå varandra så beslöt årsmötet att medlemsförteckningen tillsänds samtliga tomtägare som får komplettera med tfn nr och sedan lämna till styrelsen (Herbert Saak) som ställer samman en komplett och riktig medlemsförteckning.

På förslag från Annica Åhre Kumlin beställs en soptunna till badviken. Utvärdering av hanteringen sker vid nästa årsmöte.

Lena Lindgren föreslog att belysning ordnas vid brevlådorna (Futten). Beslöts att bordlägga frågan till nästa årsmöte.

Kristina Radestedt föreslog att en uppsnygning bland brevlådorna sker (snyggare rader och borttagning av brevlådor som saknar ägare mm). Herbert Saak ansvarar för frågan.


Gunnel Moström föreslog att fyllnadsmassor från dikesgrenarna läggs invid sandfickan vid Futten och att det sedan är fritt för tomtägarna att hämta efter behov.

Bernt Hemingsson framförde ett tack till alla som har lagt ned arbete på bryggorna. Frågan uppkom om stockarna som ligger på driven utanför viken. Herbert Saak ansvarar för frågan.


K-G Fransson föreslog att man undersöker möjligheten att uppföra ett redskapsskjul på den gamla husgrunden invid Stenbryggan. Uppdrogs till styrelsen att utreda förutsättningarna för detta.


Gunnel Moström uppmanade alla att **inte** slänga grovt material (stubbar mm) på Valborgsbrasan i viken. Brandmyndigheten tillåter inte eldning av sådant material.

~~14.~~ Stämman avslutades.


Herbert Saak, ordförande


Christina Holmqvist, sekreterare


Lennart Melin, justeringsman


Berit Eriksson, justeringsman